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Satly Balazs
Tisztelettel koszontom a megjelent bizottsagi tagokat, vendegeinket es valamennyi jelenlevot. 
Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testuletenek Koltsegvetesi es Penziigyi 
Bizottsaganak 2022. evi 5. rendes iileset megnyitom. Kerem, kapcsoljak be a 
szavazokeszulekeiket a letszam megallapitasa erdekeben. Tisztelettel kerek minden teremben 
jelenlevot, aki reszt szeretne venni a Bizottsag munkajaban, hogy kapcsolja be. Ez nem tortent 
meg. Jelen pillanatban a Bizottsag negy fovel van jelen, igy nem vagyunk hatarozatkepesek. 
A hatarozatkepesseg helyreallitasa erdekeben sziinet kovetkezik. Koszonjiik szepen, 
Kepviseld ur, a segitseget, igy mar oten vagyunk jelen. Tavolmaradasat bejelentette Kiss 
Csilla bizottsagi tag, illetve keseset Stettner Istvan. A tovabbi ket kollega holleterol jelen 
pillanatban nekem nines tudomasom. Nehany informacio a napirendi javaslattal kapcsolatban: 
potkezbesitessel kaptak meg az eloterjesztesek egy reszet. II. ho 17-en a 2021. evi 
koltsegvetes modositasarol szold eloterjesztest, 18-an a hozza kapcsolodo kdnyvvizsgaloi 
jelentest, a 2022. evi koltsegvetes csere rendeleti tablajat, illetve az eldterjesztoi kiegeszitest, 
valamint a II.8. szamu kepviselo-testiileti eloterjesztest magat. Szeretnem jelezni, hogy az 1.3. 
szamu eloterjesztes cimeben eliras van, a bizottsagi tiles datuma tevesen szerepel, ez helyesen 
februar 21-e. A kikiildott napirendhez kepest en javasolom, hogy vegyiik elore az egy darab 
zart napirendi pontunkat, es igy az I/B. blokk csereljen helyet az I/A. blokkal. A 
kozbeszerzesi eredmenyhirdetes legyen az elso napirendi pontunk, es ennek megfelelden 2. es 
3. az atruhazottak koziil a nyilvanos eloterjesztesek. Kerem, az altalam elmondottakkal egyiitt 
szavazzunk a napirendrol, de csak miutan megvalaszoltam Nemeth Ders iigyrendi kerdeset.

Nemeth Ders
Koszonom. Nem tudom, hogy iigyrendi-e, csak annyit szeretnek az eloterjesztoknek, vagy 
nem tudom, kinek mondani, hogy ujra szkennelt, rossz minosegu PDF-eket kapunk, ami 
nagyon megneheziti az ertelmezest es az olvasast. Szeretnem kemi, ha lehetseges, hogy a 
normal PDF, tehat nem a szkennelt verziot is valahogy megkapjuk legalabb, hogy 
konnyebben tudjuk feldolgozni az eloterjeszteseket. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen az eszrevetelt. Jegyzd asszonyt tajekoztatni fogom a kereserol. Kerem, 
szavazzunk a napirendi javaslatrol.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 5 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkiil a 
napirendet elfogadta.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 30/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(5 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

a napirendrol

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag ugy dont, hogy az alabbi napirendet fogadja el:
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Napirend

L Atruhazott bizottsagi hataskdru eloterjesztesek
(irasbeli eloterjesztesek)

Zart eloterjesztesek

1. Javaslat a „vagyon- es felelossegbiztositas a Jdzsefvarosi Onkormanyzat es 
intezmenyei reszere” targyii kozbeszerzesi eljaras eredmenyenek megallapitasara 
Eloterjeszto: Borbas Gabriella - a Keriiletgazddlkoddsi Ugyoszldly vezetdje

Nyilvanos eloterjesztesek

2. Javaslat a „Reklamstrategia keszitese” beszerzesi eljaras eredmenyevel 
kapcsolatos dontesek meghozatalara
Eloterjeszto: Barta Ferenc -foepitesz

3. Javaslat „Felel6s akkreditalt kozbeszerzesi szaktanacsaddi tevekenyseg ellatasa, 
kozbeszerzesi eljarasok lebonyolitasa” targyu szerzodes megkotesere 
Eloterjeszto: Borbas Gabriella - a Kerilletgazdalkoddsi Ugyoszldly vezetdje

IL Kepviselo-testuleti eloterjesztesek velemenyezese
(irasbeli eloterjesztesek)

Nyilvanos eloterjesztesek

1. Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet Jdzsefvarosi Onkormanyzat 2021. evi 
kbltsegvetesrol szolo 5/2021. (II. 25.) onkormanyzati rendelet modositasara 
Eloterjeszto: Piko Andras -polgdrmester

2. Javaslat a Budapest Fovaros VIII. kerulet Jdzsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi 
koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet elfogadasara es az ahhoz 
kapcsolodo dontesek meghozatalara
Eloterjeszto: Piko Andras — polgdrmester

3. Javaslat a Polgarmesteri Hivatalnal kozszolgalati jogviszonyban allok dijazasarol 
es egyeb juttatasairol szolo 46/2014. (XII. 12.) onkormanyzati rendelet 
modositasara, valamint a koztisztviseldket megilletd juttatasokkal kapcsolatos 
dontes meghozatalara
Eloterjeszto: Piko Andras - polgdrmester

4. Javaslat a Jdzsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 2022. evi iizleti tervenek 
elfogadasara es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi szerzodesek megkotesere 
Eloterjeszto: Kovacs Otto - a Jdzsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. igazgatdsdgi elndke

5. Javaslat a Jozsefvaros Kdzdssegeiert Nonprofit Zrt.-vel kotott Kozszolgaltatasi 
Szerzodes modositasara es a Kozszolgaltatasi Szerzodes mddositasokkal egyseges 
szerkezetbe foglalt elfogadasara
Eloterjeszto: Ivanyos Janos - a Jdzsejvdros Kdzdssegeiert Nonprofit Zrt. vezerigazgatoja
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6. Javaslat a Rev8 Zrt. 2022. evi elozetes iizleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre 
szolo kbzszolgaltatasi szerzodes megkotesere
Eldterjeszto: Sarkany Csilla - a Rev8 Zrt. vezerigazgatdja

7. Javaslat a 2022. evi kozbeszerzesi terv elfogadasara
Eldterjeszto: Piko Andras - polgarmester

8. Javaslat a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam alatti epiilet helyi 
vedette nyilvanitasara
Eldterjeszto: Piko Andras - polgarmester, Dr. Eross Gabor - alpolgdrmester

I. Atruhazott bizottsagi hataskbru eloterjesztesek

Satly Balazs
Modositott napirendiink szerint a zart elbterjesztessel kezdunk, ugyhogy az 1. pont 
targyalasaig zart ulesen vagyunk. Az elbterjeszton, illetve az dt kepviselb szakertokon kivul a 
Hivatal munkatarsai, illetve kepviselok lehetnek jelen az ulesen. Kerem, hogy aki nem erzi 
illetekesnek magat, hagyja el a termet. Koszonom szepen.

A Bizottsag letszdma - Egry Attila erkezesevel - 6 fore valtozott.

ZART ULES

Napirend 1.1. pontja: Javaslat a „vagyon- es feleldssegbiztositas a Jozsefvarosi 
Onkormanyzat es intezmenyei reszere” targyu kozbeszerzesi eljaras eredmenyenek 
megallapitasara
Eldterjeszto: Borbas Gabriella - a Keriiletgazddlkoddsi Ugyosztaly vezetoje

ZART ULES

A napirend tdrgyaldsa zart tiles kereteben tortent az Motv. 46. § (2) bekezdese ertelmeben.
A napirend tdrgyaldsa sordn elhangzottakat es a meghozott 31/2021. (II. 21.) sz. 

KPB hatdrozatot a zart ulesrol keszult jegyzokonyv tartalmazza.

A Bizottsag letszdma - dr. Juharos Robert erkezesevel - 7fore valtozott.

NYIL VANOS ULES

Satly Balazs
Ujra nyilt ulesen vagyunk. Koszonom szepen mind a kozbeszerzesi, mind az alkusz 
kollegaknak a segitseget a Bizottsag munkajaban. Kovetkeznek a nyilvanosan targyalhato 
atruhazott hataskbru eloterjeszteseink. Itt kettb van, en az elsbt, a „reklamstrategia keszitese’* 
beszerzesi eljarast ki is kemem, igy ezzel kulbn tudjuk targyalni a ket javaslatot.
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Napirend 1.2. pontja: Javaslat a „Reklamstrategia keszitese” beszerzesi eljaras 
eredmenyevel kapcsolatos dontesek meghozatalara
Eloterjeszto: Barta Ferenc -foepitesz

Satly Balazs
A napirend vitajat megnyitom. Tagkent en jelentkezem hozzaszolasra. Ritka az ilyen, de en 
azt fogom javasolni a tisztelt Bizottsagnak, hogy ebben a beszerzesi eljarasban ne hirdessen 
eredmenyt, hanem mondjuk azt, hogy ez az eljaras, ez nem sikeriilt. En, teljesen dszinten, 
nem vagyok arrol meggyozodve, hogy maga az ellattatni kivant feladat feltetleniil szukseges-e 
az Onkormanyzat mukodesehez. Ugyhogy en ennek a tanacsadoi szerzodesnek a megkoteset 
nem javasolnam ennek a Bizottsagnak. Ezzel egyutt a hatarozati javaslat modositasara teszek 
javaslatot, miszerint az eljaras eredmenytelen, a kiiras szerint erre indokolas nelkul 
lehetosegunk van. Veres Gabor kovetkezik.

Veres Gabor
Koszonom, Elnbk ur. En ezzel egyetertek. Azt gondolom viszont, hogy nekem itt a kiiras, bar 
ehhez is kozom van, mi elfogadtuk annak idejen ennek a kiirasat talan a Tulajdonosi 
Bizottsagban. Nem? (kozbeszolas - nem hallatszik) Nem. A TuBi irta ki. Ennek ellenere a 
muszaki tartalom nem volt benne teljesen vilagosan leirva. Azota alakult nehany olyan dolog, 
amiben erdemes ujabb eljarast inditani, vagy valamilyen mas modon kezelni ezt a helyzetet. 
Ugyhogy egyetertek Elnok ur javaslataval, en is azt gondolom, hogy ezt most nem szukseges 
nekiink atengedni.

Satly Balazs
Nemeth Ders kovetkezik.

Nemeth Ders
Megkerdezhetem, hogy Elnok ur mivel magyarazza, hogy ez a javaslata? Mert szamomra meg 
nem teljesen tiszta, hogy miert ez a javaslat. Koszonom.

Satly Balazs
Nagyon egyszeru, en azt gondolom, hogy erre a feladatra ennyi penzt ebben a pillanatban az 
Onkormanyzatnak nem szukseges elkdltenie. Peldaul a muszaki kiiras resze az, hogy a 
jogszabalyi komyezetet elemezzuk. Szerintem a Hivatalban ehhez messzemendkig felkeszult 
kollegak rendelkezesre allnak, erre tanacsadoi szerzodest kotni, szerintem sztiksegtelen. 
Hogyha felmerul egyeb igeny, akkor azt pedig egy reszletes muszaki specifikacioban majd 
meg tudjuk fogalmazni, adott esetben, kesobb. Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
Koszonom. Akkor az eloterjeszto velemenyet is nagyon szivesen meghallgatnam ezzel 
kapcsolatban, hallva az elozoleg elhangzottakat. Koszonom.

Barta Ferenc
Tiszteletem a Bizottsagnak. Ket erv hangzott el, ha erre var valaszt a bizottsagi tag ur. Az 
egyik az volt, hogy hazon beliil meg tudjuk oldani, tehat nines megfeleld kenyszer arra, hogy 
ennyi penzt elkoltsiink. Illetve egy muszaki tartalmi indoklas volt. Mi azert tettiik meg az 
eldterjesztest - fogalmazzunk igy -, mert volt egy bizottsagi dontes. Az, hogy a fedezet erre 
megvan, de most nem indokolt, ezt is el tudom fogadni, illetve azt is el tudom fogadni, hogy 
vannak olyan szakemberek az Onkormanyzat berkein beliil, akik tudnak egy ilyen strategist 
osszeallitani. Az, hogy a piaci szereplok hogyan viszonyulnak ehhez a kerdeshez es egy 
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onkormanyzati munkatars hogyan viszonyul a kerdeshez, ebben lehetnek nezetbeli 
kiilonbsegek termeszetesen. Azt, hogy ez az eloterjesztes ne keriiljon napirendre, en ezt is 
teljes mertekben el tudom fogadni. Nekem az a feladatom, hogy egy eldterjesztest 
megcsinaljak vagy ne csinaljak.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Egry Attilanak adorn meg a szot.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. A beszerzesi adatlapon, legalul a datum nines kitoltve, tehat azert 
ez egy erdekes kerdeskor, hogy a beszerzesi adatlap nines ledatumozva, de van egy kozbenso 
datum: a penztigyi fedezetigazolas, ez december 21-e. Nem olyan regen volt ennek a 
beszerzesnek az inditasa, es akkor nagyonjo otletnek tunt. Most ez hirtelen megvaltozott, ez 
elegge furcsa. Azt nem lehet mondani, hogy fedezet nines hozza, mert az le van igazolva. Es 
hogyha maga az eloterjeszto, aki keszitette, es egyebkent ezt jo otletnek tartotta, most 
nyomasra meggondolja magat, es nem tartja jo otletnek, az egy erdekes helyzet. Vagy hogyha 
az btletgazda nem a Foepitesz ur volt, akkor ki volt az btletgazda, aki kitalalta a 
reklamstrategia kesziteset? Majd utana kiadta neki, hogy irjon egy eldterjesztest, ami most 
elhangzott egy felmondatban, hogy 6 csak eloterjesztest irt. Akkor ki gondolta ezt jo otletnek? 
Illetve en pontosan azt az eljarasrendet nem ertem, hogy egy Tulajdonosi Bizottsag kiirja a 
beszerzest, majd egy Koltsegvetesi Bizottsagnak meg el kene fogadnia. En szemely szerint 
nem is tudtam arrdl, hogy a Tulajdonosi Bizottsagnak van kiirasi jogositvanya, de ez 
lehetseges, nem kell nekem mindenrol tudni. De ha o irja ki, akkor neki kene el is biralnia. En 
ugy erzem, hogy ez egy kicsit furcsa helyzet. Meg tudnak nekem vilagitani, hogy pontosan 
hogy tortent a kiiras, es hogy jutottunk ebbe a helyzetbe? Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom szepen a kerdeset. Keverednek a szavak. Az elozo evi koltsegvetesben volt egy 
erre vonatkozd celtartalek, aminek a felhasznalasarol jogosult volt donteni a Tulajdonosi 
Bizottsag. Ez egy dolog, meg a beszerzes kiirasa es lebonyolitasa, az egy masik dolog, es az 
ertekhatar folotti beszerzesek eredmenyerol pedig ez a bizottsag dont. Parancsoljon, 
Kepviselo ur.

Egry Attila
Koszonom a szot. Eloszor is, reszben kaptam valaszt, de akkor az most mar bizonyossa valt, 
hogy a Tulajdonosi Bizottsag mint bizottsag ezt tavaly decemberben nagyon jo otletnek 
tartotta. Akkor megkerdeznem Elnok urat, hogy miert tartotta olyan jo otletnek, hogy a 
Bizottsag utasitasba adta a koztisztviseldnknek, hogy keszitse el ezt az eldterjesztest, majd 
utana most kardltve Satly kepviselo urral mar maga sem tamogatja. Nem szeretnek itt 
megelolegezni valaszt, ugyhogy parancsoljon.

Satly Balazs
Veres Gabomak adorn meg a szot, mert jelentkezett.

Veres Gabor
Igen. Ha a Tulajdonosi Bizottsagi iilesen vagyunk, es On mint kepviselo kerdez engem a 
bizottsagi tiles utan a Bizottsag hataskorebe tartozo iigyekrol, arra koteles vagyok valaszolni, 
erre viszont nem. De annyit megteszek a kedveert, ha mar ilyen kedvesen kerdezte, hogy 
elmondom, miert tartottam jo otletnek. Ma is nagyon jo otletnek tartom, hogy az 
Onkormanyzat reklamvagyona hasznositasra keruljon, es azt is nagyon jo otletnek tartom, 
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hogy ehhez bizonyos szempontbol kiilso ceg szakertelmet kell igenybe vennie az 
Onkormanyzatnak. De azt gondolom, hogy miutan a muszaki tartalomban es egyeb 
kerdesekben az ido elorehaladtaval kulonbozo valtozasok alltak be, ezert en azt szeretnem 
javasolni, hogy ennek az eloterjesztesnek a jelenlegi formaban vald elfogadasatol 
tartozkodjon a Bizottsag. Tehat ne fogadjuk el, es gondoljuk at jobban egy kicsit, a mostani 
viszonyokhoz is alkalmazkodva, hogy mit szeretnenk kemi ettol a szakertotol, akinek - 
egyebkent helyesen mondta Elnok ur nagyon a Tulajdonosi Bizottsag felszabaditotta ezt a 
3 millio forintot sajat hataskoreben, mert ehhez joga volt. Ez a rovid valaszom, Kepviseld ur, 
remelem, elfogadja, es nem kell a Bizottsagnak.

Satly Balazs
Egry Attila kepviseld ur, parancsoljon.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Akkor megiscsak egy ujabb kerdest kell foltennem. Ami tavaly 
decemberben olyan jo dtletnek tunt, akkor mik azok a dolgok, amik most mar nem tunnek jo 
otletnek a muszaki tartalom tekinteteben, ami muszaki tartalomrdl a Tulajdonosi Bizottsag 
dontott, es itt most mi keszen kapjuk? Mas tipusu... Akkor arrol egy picit bovebben, hogy 
megiscsak, most kemek a Bizottsagtol egy dontest, akkor ezt meg kene indokolni, en azt 
gondolom, illo tisztelettel, hogy mik azok a muszaki tartalombeli valtozasok, ami miatt most 
azt keri toliink, hogy megse szavazzunk meg egy olyan eldterjesztest, ami ala van irva 32 
helyen, jogi, gazdasagossagi, szakmai szempontbol. Mig az eldterjesztes szovege azt mondja, 
hogy ez egy milyen jo eldterjesztes, es el kell fogadnia a Bizottsagnak, most Onok valamiert 
azt kerik, hogy megse fogadjuk el. Akkor ezt, egy picit bovebben, tegyek mar meg, hogy 
indokoljak, foleg ha mar muszaki szempontok vannak. A masik pedig, a kbltsegvetessel 
kapcsolatban: lehet, hogy az bsszeg felszabaditasa a Tulajdonosi Bizottsag hataskdre, de en 
azt gondolom, hogy akkor ott a Tulajdonosi Bizottsagnak kellett volna hozni egy hatarozatot, 
hogy felszabaditja az bsszeget, majd pedig a kiirasnak a kiirast vegzo bizottsagon kellett 
volna megjelennie, es a kiirast itt kellett volna jdvahagyni. Ez egy technikai kerdes, ezt en a 
jegyzore bizom meg a jogi stabra. De azt gondolom, hogy most ugyis a heten fogunk 
vitatkozni kdltsegvetesrdl, most meg kell nezni ezeket a hataskbroket itt akkor a 
celtartalekoknal, mert ez akkor igy egeszen biceboca lesz a 2022. evben is. Koszonom.

Satly Balazs
Koszonom a kerdest, megprobalom meg egyszer megvalaszolni. A Tulajdonosi Bizottsag nem 
dontott muszaki tartalomrdl, a fedezet, illetve a celtartalek felszabaditasarol dbntbtt. Azt a 
Beszerzesi Szabalyzatunk - egyebkent az Onok altal megszavazott Beszerzesi Szabalyzatunk 
- mondja el, hogy ezekben a beszerzesekben ki kesziti eld az eljarast, ki hatarozza meg a 
muszaki tartalmat, ez egy szemelyi kbr. Meg van egy bizottsag, aki ezt jovahagyja, az egy 
masik. Es neha elofordul, hogy ennek a ket szemelyi kdrnek a velemenye elterd, most ez 
tbrtenik. Egyebkent, Kepviseld ur, nyugodtan megszavazhatja, en nem kerem Ont arra, hogy 
ne szavazza meg. Ha Onok szerint erre sziikseg van, akkor tamogassak. Egry Attilanak adorn 
meg a szot.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Az lenne a kerdesem, hogy itt a teremben van-e barki, aki a 
hivatkozott allitast, hogy a kiiras muszaki tartalmaban olyan relevans valtozasokra van igeny, 
amelyeket meg kell tenni, hogy ezt pontositja a Bizottsag szamara? Barki, aki irta az 
eldterjesztest, aki sugalmazta, aki politikailag tamogatta, valaki, azert az mondja mar..., 
hogyha mar azt kerik, hogy nemmel szavazzunk.
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Satly Balazs
Kepviselo ur, ugy szavaz, ahogy szeretne. Veres Gabor, parancsoljon.

Veres Gabor
Igen. Az eg vilagon senki nem keri Ontol, hogy barhogy mashogy szavazzon, mint ahogy 
szeretne. A masik, amit jelezni szeretnek, hogy azt a lehetoseget pedig hagyja mar meg a 
szakpolitikusoknak vagy a politikanak, hogy eldontse, hogy mi az, amit majd a bizottsag ele 
terjeszt muszaki tartalomban, vagy mondjuk a Kepviselo-testulet ele visz. Nem hiszem, hogy 
beszamolasi kotelezettsege van itt barkinek is Onnei szemben, hogy mi az a jovobeni 
elkepzeles, amit szeretne muszaki tartalom... (kozbeszolas - nem hallatszik) Nem, itt szo 
nines errol. Nem, en azt mondom, hogy a politikai-szakpolitikai kerdesekben, muszaki 
tartalomban boviteni kell ezt az anyagot, atgondolni kell ezt az anyagot, es azt mondom, 
ezekre kell most idot szanni, hogy ezeket szepen kidolgozzuk, hogy mik azok pontosan, 
amiket elvarunk egy ilyen szaktanacsadotol peldaul. Ebben volt egy kis egyet nem ertes. 
Elnezest, de nem kell megmagyaraznom Onnek, hogy ez mi volt.

Satly Balazs
Alpolgarmester ur kovetkezik.

Radai Daniel
Koszonom, Elnok ur. Szerintem arrol a kerdesrol, hogy szakmai-muszaki tartalmaban egy 
tetszoleges beszerzes kapcsan mi tortenjen, arrol azert ennek a bizottsagnak is van 
jogosultsaga beszelgetni, hiszen ezen a bizottsagon dontjiik el ezeket a beszerzeseket. Most az 
egy masik kerdes, en szivesen feszegetnem tovabb Egry kepviselo ur gondolatmenetet, mert 
eleg sok szakteriilet kulonbozo beszerzesei - tervezes, kivitelezes stb. - zajlik ezen a 
bizottsagon, ahol altalaban a muszaki tartalmakkal kapcsolatban azert, emlekeim szerint, nem 
szokott melyrehato vita folyni, inkabb az eljarasrendekrol. Ettol meg nyilvan lehet errol 
beszelni. Nem gondolom, hogy az, hogy egy bizottsag egy eldkeszitett eldterjesztest 
tovabbgondolasra javasol - peldaul itt azert ennek a reklamstrategianak a kapcsan is lehet 
arrol beszelni, hogy uj szempontok meruljenek fel Satly kepviselo itt jelezte, hogy szamara 
ez a mostani muszaki tartalom nem indokolja egy feltetlen beszerzes kerdeset. En azt 
gondolom, hogy muszaki tartalomvaltozasrol akkor van ertelme vitatkozni, hogy ha egy adott 
esetben egy kovetkezo alkalommal szinten visszater ide egy masik anyag, akkor az azzal valo 
osszehasonlitas alapjan erdemes ezt feszegetni. Tehat fenntartom, hogy ha a Bizottsag ugy 
gondolja, hogy ezt levenne napirendrol, illetve ezt most igy nem fogadja el, akkor erre joga 
van. Koszonom.

Satly Balazs
Egry kepviselo ur, parancsoljon.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Mivel itt konkretumot csak nem sikeriil megemliteni, igy nem 
marad mas, minthogy azt tudja mondani, hogy Onok kovetik ezt a borzaszto beszerzesi 
szokasukat, ami most mar itt az elmult ket evben lathato, hogy egyik reszrol az van, hogy egy 
jelentkezobol kell egyet valasztani. Meg most azert erre csak egyedul az lehet a valasz, hogy 
nem a megfelelb ember nyerte meg ezt az eljarast, es most akkor ervenyteleniteni kell, es 
akkor ujra neki kell futni. Ez megint valahogy nem a beszerzes meg a kdzpenzfelhasznalas 
mintapeldaja, hogyha most itt az a problema, hogy Onoknek volt egy elkepzelese, hogy ki a 
kitund szakember, es nem 6 nyert, es akkor ezt igy kivanjak megoldani. Hat, lelkuk rajta. De 
azert ez messze van, es a hozzaszdlasok is nagyon messze vannak az Onok altal piedesztalra 
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emelt transzparenciatol es nyilvanossagtol, es hogy vonjuk be az embereket a dontesekbe. 
Tehat az, hogy ha valaki azt mondja, hogy a muszaki kerdeskorok valtozasa miatt kell egy 
ilyen dontest meghozni, es akkor megkerdezzuk, hogy mik azok, es a harmadik kerdesre sem 
valaszol, meg meg egyetlenegy peldat sem hajlando mondani, hogy milyen muszaki 
parameter valtozott meg szerinte karacsony elott harom naphoz kepest, most trunk februar 
kozepet, akkor azert ez egy nagyon fiircsa beszerzes. De sok sikert kivanok Onoknek ezekhez 
a beszerzesekhez, lelkuk rajta, meg a neviik mellette. Gratulalok.

Satly Balazs
Kepviseld ur, nem tudom, hogy olvasta-e az eloterjesztest, de azert olyan sok muszaki reszlet 
abban nem szerepel, es lehet, hogy pont ez a problema. Mert, hogyha jol emlekszem, annyi 
szerepel benne, hogy a tisztelt tanacsadonak ketszer konzultalnia kell Alpolgarmester urral 
vagy a Foepitesszel, es egyebekben pedig olyan komoly minosegi elvarasok nem szerepelnek 
a leszallitandoval kapcsolatban. Ugyhogy en azt gondolom, hogy a jozsefvarosi polgarok 
erdeket azt szolgalja, hogy ilyen szerzodest nem kotiink. Remelem, hogy ebben egyetertunk. 
Veres Gabor kovetkezik.

Veres Gabor
A szambol vette ki a szot Elnok ur. Szeretnem elmondani, hogy mi a muszaki tartalma ennek 
a kiirasnak, es csak bizom abban, hogy Egry Attila legalabb elolvasta, mielott elkezdett itt 
kulonbozo dolgokat sugalmazni. Tehat: „olyan reklamstrategia elkeszitese, amely tartalmazza 
a reklamertekesites teriiletalapu gazdasagi elemzeset, a kulonbozo reklamozasi lehetosegeket 
a keriiletben, kiilonos tekintettel az elonyos es bevetelt generalo utcabutorokra es egyeb 
kozteruleti berendezesekre, valamint a reklamozas jogszabalyi megalapozottsaganak 
bemutatasat es kifejtesef. Ez a muszaki tartalom. Azt gondolom, hogy ezt... (kozbeszolds - 
nem hallatszik) En nem hiszem el, hogy nem erti meg, hogy hiaba kerdezi tolem meg. 
Egyreszt nem kotelezhet erre a valaszra, masreszt nem is ertem, honnan veszi a batorsagot, 
hogy... (kozbeszolds - nem hallatszik) De nem, en azt mondtam, hogy fogunk valtoztatni es 
fogunk a muszaki tartalmon boviteni, vagy szeretnenk, en legalabbis szeretnek. Ennyit 
mondtam. Azt, hogy ez mi, azt majd ide fogom hozni a Bizottsag ele, aki majd el fogja 
donteni, hogy ez megfelel-e vagy nem. De egy provizorikus kerdesben ne kelljen mar nekem 
hasrautesszeriien pontosan felsorolni, hogy milyen valtoztatasi igenyem van ebben.

Satly Balazs
Nem latok tovabbi hozzaszolot, ugyhogy lezartam a vitat. De meg mielott szavaznank, 
Foepitesz urat kerdezem, hogy befogadja-e a modosito javaslatomat.

Barta Ferenc
Igen.

Satly Balazs
Tehat ezzel akkor a hatarozati javaslat ugy modosult, hogy a Bizottsag a beszerzesi eljarast 
eredmenytelenne nyilvanitja. Ezzel egyutt szavazunk most.

A Bizottsag 4 igen szavazattal, nem szavazat nelkul, 3 tartozkodas mellett a hatarozati 
javaslatot elfogadta.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 32/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(4 igen, 0 nem, 3 tartozkodas szavazattal)

a „Reklamstrategia keszitese” beszerzesi eljaras eredmenyerol

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag ugy dont, hogy a beszerzesi eljarast eredmenytelenne 
nyilvanitja.

Felelds: polgarmester
Hataridd: 2022. februar21.

Napirend 1.3. pontja: Javaslat „Felelds akkreditalt kozbeszerzesi szaktanacsaddi 
tevekenyseg ellatasa, kozbeszerzesi eljarasok lebonyolitasa” targyu szerzodes 
megkotesere
Eldterjeszto: Borbas Gabriella - a Kerilletgazddlkodasi Ugyosztdly vezetoje

Satly Balazs
A napirend vitajat megnyitom. Nemeth Dersnek adorn meg a szot.

Nemeth Ders
Koszonom. Elment a Target Consulting kepviseloje, ha jol ertem, azt sajnalom.

Satly Balazs
Nem baj.

Nemeth Ders
Nem baj? Mindegy. A kerdesem a kovetkezd. Gondolkodtak-e azon, hogy szamtalanszor 
elbjon az a problema, ami most is, hogy egy ervenyes ajanlatunk van? A kozbeszerzesi 
tanacsado nyilvan nagyon sok adminisztrativ meg jogi feladatot ellat, amit sziikseges. De 
amellett en azt is vamam egy ilyen tanacsaddtol, hogy a kozbeszerzeseink hatekonysagat 
javitsa. Gondolkodtak-e olyanon, hogy valami osztonzot kellene beepiteni ebbe a 
szerzbdesbe? Ha hatekonyabbak a kozbeszerzeseink, tobb ervenyes ajanlat van, vagy az 
indikativ kerethez kepest megtakaritast tudunk realizalni, akkor ok is premizalva legyenek 
ezzel. Mert most latom, nines ilyen beepitve, en iidvozolnek valami hasonlot.

Satly Balazs
Koszonom. Ugyosztalyvezeto asszonynak adorn meg a szot eloszor.

Borbas Gabriella
A kovetkezd KPB iilesre tajekoztato jelleggel nagyon szivesen meghivnam - ha a Bizottsag 
most kivalasztja vagy egyetert azzal, hogy tovabbra is a Target legyen a kozbeszerzesi 
szaktanacsado tartson egy tajekoztatdt, hogy mi mindenen mulik, hogy egy vagy tobb 
ajanlattevd lesz egy eljarasban, illetve az 6 feladata, feleldssege ebben a dologban meddig 
tart. Amennyire en latom, ez leginkabb a muszaki dokumentacion mulik. Sokkal kevesbe 
mulik az alkalmassagi felteteleken, biralati szempontokon. Azt hiszem, itt nagyon nehez 
elvalasztani azt, hogy a Target vagy a kozbeszerzesi tanacsado feleldssege ebben mennyi, es 
mennyi a szakma feleldssege, aki a muszaki dokumentacidt osszeallitotta. Tehat 
osszefoglalva: nem gondolkodtunk ezen. De en nagyon szeretnem, ha az dsszes ilyen jellegii 
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kerdeset a Bizottsag vagy On foltehetne a Target-nek. Tartsunk egy ilyen tajekoztato 
napirendi pontot valamelyik bizottsagi ules vegen.

Satly Balazs
Vagy akar hivjuk fel telefonon a Target-et egy arra alkalmas napon. Koszonom szepen a 
valaszt. Egry Attila kovetkezik, utana en tagkent fogok reagalni.

Egry Attila
Koszonom a szot, Elnok ur. Bizottsagi tagtarsam felvetese nagyon szimpatikus, es a cel a 
fontos, amit d megfogalmazott, de rossz helyre clmezte a kereset. Ugyanis nem a 
kozbeszerzesi szaktanacsadon mulik ez, hanem bizony a koalicids partnerein mulik kedves 
bizottsagi tagunknak. Ha oket meg tudja gyozni, hogy nyflt verseny legyen a kiirasoknal, es 
hogy mindenfele tanacsado itt ne sugjon-bugjon be a fulekbe parametereket, aminek a vegen 
- ahogy lattuk egy korabbi beszerzesnel -, mar csak egy ceg tud ajanlatot adni. Ha errol meg 
tudja gyozni a koalicios partnereit, akkor azt gondolom, nekiink nagyon konnyu dolgunk lesz 
utana itt a Bizottsagban. Mert mindig sokszereplos beszerzesek, kozbeszerzesek vegen egy 
piaci es egy elfogadhatd arat es szereplot fogunk latni, ugyhogy en tamogatom ezt a tipusu 
kezdemenyezest.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Szeretnem tajekoztatni a tisztelt Bizottsagot, hogy az osszes kozbeszerzesi 
eljaras nyilt, es nyilt verseny van benne. Mi nem csinaltunk olyat, hogy epitesi 
beruhazasokkal keverunk ossze kozetkeztetest, hogy aztan kizart dolog, hogy azon verseny 
legyen. Az egy masik politikai kultura. Es Nemeth kepviseldtarsamnak cimeznem, hogy az is 
egy masik politikai kultura, amikor az ilyen-olyan iigyvedek es tanacsadok es hatalomhoz 
dorgolozo eros emberek dontik el azt, hogy ki indul egy kozbeszerzesen, vagy ki ad ajanlatot 
es ki nem. En ova intenem magunkat attol, hogy ezt a kozbeszerzesi tanacsado cegen kerjiik 
szamon, vagy szamukra barmilyen instrukcidt adjunk a tekintetben, hogy kik, hogyan es 
milyen minosegben induljanak, vagy ne induljanak egy kozbeszerzesi eljarasban. Szeretnem 
megjegyezni, meg a koszonetemet kifejezni Ugyosztalyvezeto asszonynak, hogy egyebkent a 
korabbinal egy kedvezobb szerzodest targyalt ki. Feltetelezem, ezt majd Egry kepviseldtarsam 
is ertekelni fogja, aki korabban szova tette ennek a szerzodesnek a kondicidit. Nemeth Ders 
kovetkezik.

Nemeth Ders
Koszonom. Hadd reagaljak mindkettdre. Egry Attilanak azt szeretnem mondani, hogy minden 
kozbeszerzest itt mi hagyunk jdva, ebben a Bizottsagban, es nem nagyon emlekszem, hogy az 
Onok oldalarol barmifele ilyen javaslat megfogalmazddott volna, hogy mikent lehet olyan 
kiirast kesziteni, hogy majd tobb ajanlattevo legyen. De ha majd lesznek ilyen javaslatok, azt 
en mindig szivesen hallgatom meg. En azt gondolom, nem veletleniil eloterjesztes formaban 
jon az a szakmai tartalom, bizhatunk benne, hogy az jo. Persze megvitatjuk, es igenis - Satly 
Balazsnak is mondom -, a tanacsadot azert alkalmazzuk, azert fizetiink neki, hogy hozzaadjon 
ehhez a dologhoz. A nagyobb verseny szamomra nagyobb ertek egy kbzbeszerzesben. Ez nem 
azt jelenti. hogy d hatarozza meg, ki fog ajanlatot adni, vagy ki nem, hanem hogy nagyobb 
verseny lesz, es a kozpenzt hatekonyabban hasznaljuk fol.

Satly Balazs
Juharos kepviseldtarsam kovetkezik, aki szakerto.
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Dr. Juharos Robert
Koszonom a lehetoseget. Igen, valoszinuleg abban a furcsa, felemas helyzetben vagyok, hogy 
szerintem a teremben rajtam kivul ezzel a Faksz minositessel valoszinuleg mas nem 
rendelkezik, tehat ilyen jellegu szakertot szerziink be itt is. Egyebkent Tamis Norbiek komoly 
szakertelemmel rendelkezo, neves kozbeszerzoi a szakmanak. Azt gondolom, ez jo, de 
valojaban itt azt nem ertem, es tenyleg nem szakmai kritikat szeretnek megfogalmazni, hanem 
azt nem latom, hogy itt a lebonyolitott tortenetnek mi a valodi sulya vagy ertelme, illetve 
volumene. Mert azt latjuk, hogy bizonyos tipusu eljarasra kulonbozo felek adtak kiilonbozo 
ajanlatot, most ennek olyan nagyon nagy relevanciaja szerintem ebbol a szempontbol nincsen. 
Valojaban en azt gondolom, hogy a kozbeszerzesi szaktanacsado - minthogy ezt nagyon 
sokszor iigyvedek, egyebkent kollegak vegzik, akiknek megvan az ilyen iranyu 
szakkepesitese is - inkabb bizalmi jellegu feladat. Tehat en azt gondolom, hogy egy 
polgarmesternek bizony legyen meg az a lehetosege, hogy a sajat szaktanacsadojaval, 
szakertojevel, tanacsadojaval vagy jogi tanacsadojaval dolgozzon, meg ha ezt vitatta is a 
valasztasi kampanyban, hogy erre sziikseg van, meg lehetoseg van ra. De valojaban azt 
gondolom, hogy enelkiil modem tarsadalomban nem nagyon lehet intezmenyt vagy egy 
onkormanyzatot vezetni, hogy ilyen tipusu szerzodeseink legyenek. Itt igazabol nekem az a 
kerdesem, azt nem latom at, hogy mire is irtuk ki ezt a felhivast. Ertem, kell egy 
szaktanacsado szerzodes. De ahhoz, hogy ezt merlegelni lehessen, hogy milyen tipusu 
megoldassal szerzodunk le egy szaktanacsadoval, ahhoz nyilvan eloszor azt kellene latni, 
hogy nagyjabol mekkora volumenu beszerzes lesz, es mi is ez a beszerzesi - vagy 
kozbeszerzesi - portfolio, amivel szembesuliink, annak mekkora az erteke, ahhoz kepest hogy 
fog alakulni egyaltalan a szerzodes erteke. Mindig van egy olyan inflexios pont, ahol erdemes 
ertekelni azt, hogy mondjuk, egy atalany szerzodes, az nagy biztonsaggal egyebkent eg}7 
onkormanyzat vonatkozasaban elonyosebb is lehetne, meg lehet, hogy a szaktanacsado 
szempontjabol is biztonsagosabb, meg ha nem is biztos, hogy kijon az egyes eljarastipusokra 
ugyanaz a magas ertek, mint amit itt az ajanlat tartalmazott. Tehat egy havi fix atalany 
mindenkinek jo tud lenni, mondjuk, egy stabil megbizas eseten, amit - mondom meg egyszer 
- en alapvetben bizalmi feladatnak ertekelek vagy latok. Tehat tulajdonkeppen ilyen 
ertelemben ez a pro forma verseny - mert latszik rajta, hogy ez egy pro forma verseny - 
szinte felesleges is. Bizzanak meg azt, akit akarnak, akinek van megfeleld szakertelme, 
mondjuk, a Target-nek, illetve Tamis Norbinak az elozoekkel szemben kdztudomasu, hogy 
komoly szakertelme van, tenyleg jo szakember, a szakma is igy ismeri, biztos, hogy nem viszi 
Onoket jegre. De ugyanakkor igaz az is persze, hogy a muszaki tartalmon mulik sok minden. 
De a masik reszet nem latom ebbol, hogy mennyibe fog ez nekiink kerulni, honnan tudjuk, 
hogy hany darab eljaras, miert elonyosebb nekiink eljarastipusonkent leszerzbdni, mikbzben 
egyebkent tudjuk azt, hogy peldaul az unios palyazatok eljarasainal igy is, ugy is kiilon kell 
minden egyes projektnel onalloan beszerezni kozbeszerzot. Tehat, ha unios palyazat van, ha 
elszamolhato a soft cost, akkor egeszen biztosan bnallo eljarast kell lebonyolitani a 
beszerzesere, ott nem tudunk erre hivatkozni. Egyebkent az, hogy ki a hazi tanacsado, azt 
dontse el a polgarmester, en azt gondolom, ez a helyes hozzaallas. A kerdes persze az, hogy 
megneztuk-e: mi lenne az elonyosebb? Egy atalany, amiben ertelemszeruen mindent meg kell 
csinalni - kiveve az unios palyazatokat -, illetve ez a darabokra bontott akarmi, amibol nem 
tudjuk, hogy mi lesz a vege, illetve en nem latom, mert nyilvan ez a kozbeszerzesi tervvel fog 
majd osszefuggeni, illetve a kozbeszerzesi terv is modosithato haromszazszor igy ev kozben, 
ha valami eppen kimaradt, vagy eszunkbe jut. De ezt a modellt nem lattam.
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Satly Balazs
Koszonom szepen. Csak tajekoztataskent Kepviseld urnak, hogy a kozbeszerzesi terv itt van a 
mai napirendiinkon, ugyhogy akar meg is vitathatjuk meg akkor ott ezt a kerdest. 
Ugyosztalyvezeto asszonynak adorn meg szot.

Borbas Gabriella
A kozbeszerzesi terv a csutdrtbki kepviselo-testuleti iilesre megy, es itt is napirenden van. Az 
eloterjesztes III., penzugyi hatasokrol szolo reszeben kiszamoltam, hogy amennyiben a 
kozbeszerzesi terv, es ez a kozbeszerzesi terv valosul meg, akkor iden a Target eljarasonkenti 
dija mennyibe keriilne. A kozbeszerzesi terv azt tartalmazza, hogy az Onkormanyzatnak 11 
db kozbeszerzese lenne, a Polgarmesteri Hivatalnak 1 db, a Jozsefvarosi Ovodaknak 1 db, a 
Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt.-nek pedig 5 db. Az ovodak, a Polgarmesteri Hivatal 
es a JGK eseten a kozbeszerzeseket ugy bonyolitjuk, hogy ezek az intezmenyek, illetve ceg 
megbizza az Onkormanyzatot a kozbeszerzes lefolytatasaval, es a kozbeszerzest a 
Polgarmesteri Hivatal Beruhazasi, Kozbeszerzesi es Palyazati Irodaja folytatja le, es hozza ide 
a Bizottsag ele a kozbeszerzes kulonbozo dokumentacioit. Erre pelda a kerteszeti eljaras, vagy 
eppen a jardafelujitas. mindket esetben a JGK az ajanlatkero, a JGK koltsegveteseben 
szerepel az osszeg, a JGK lesz a szerzodo fel, az Onkormanyzat bonyolitja a 
kozbeszerzeseket. Igy osszesen 18 db kozbeszerzesi eljaras van tervben 2022-ben, ebbol 3 db 
olyan, amit a Target februar 10-en lejart szerzodese kereteben mar megrendelt az 
Onkormanyzat, mert az eldkeszitese mar korabban elkezdodott. Marad 15 db, es ha azt a 15-ot 
a megfelelo egysegarral beszorozzuk, akkor ez osszesen netto 23.200.000 Ft + Afa osszegbe 
fog keriilni az Onkormanyzatnak 2022-ben. Meg egyszer hangsulyozom, ha ezek a 
kozbeszerzesek valdsulnak meg. Az eldiranyzat egyebkent netto 29 millid forintot tartalmaz.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Juharos kepviseld urnak adorn meg a szot.

Dr. Juharos Robert
Arra mar ugy valaszt kaptunk, hogy akkor nagyjabol mennyi a szumma, olyan havi 2 millidra 
jonne ki, ha atalany lenne, de atalanyarat meg nem kertunk, tehat, hogy mennyiert csinalna, ha 
havi fixet kapna, azaz mennyivel emenk el jobb pole-pozicidt, ha havi megajanlas lenne. En 
biztosan driilnek egy lenyegesen olcsobbnak is, ha az stabil es minden honapban befolyik. Itt 
van egyebkent mozgastere az Onkormanyzatnak. Nem tudom, tettek-e fol egyaltalan ilyen 
kerdest, vagy folmeriilt. Pont ilyen tipusu megbizasnal van egyebkent, mivel kolcsonos 
eldnyok vannak, ha amugy is 6 a bizalmi beszerzdje, vagy kozbeszerzoje az 
Onkormanyzatnak, akkor lehet, hogy egy atalany szerzodessel jobb szerzodesi felteteleket el 
lehet emi.

Satly Balazs
Koszonjiik. Nem latok tovabbi hozzaszolot, igy a vitat lezartam. Szavazas kdvetkezik a 
hatarozati javaslatrdl, kerem, szavazzunk most.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 7 igen szavazattal, nem szavazat es tartdzkodas nelkul a 
hatarozati javaslatot elfogadta.
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Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 33/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

„Felelds akkreditalt kozbeszerzesi szaktanacsaddi tevekenyseg ellatasa, kozbeszerzesi 
eljarasok lebonyolitasa” targyii szerzodes megkoteserol

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag ugy dont, hogy

1. az Onkormanyzat szerzodest kot a Target Consulting Tanacsadd es Szolgaltatd Kft.-vel 
(szekhely: 1184 Budapest, Benedek Elek u. 11. 3. emelet 35., cegjegyzekszam: 
Cg. 01-09-380249) a Felelos akkreditalt kozbeszerzesi szaktanacsaddi tevekenyseg 
ellatasara es kozbeszerzesi eljarasok lebonyolitasara,

2. felkeri a polgarmestert az eldterjesztes 4. szamu melleklete szerinti szerzodestervezet 
alairasara.

Felelos: polgarmester
Hataridd: 2022. februar 28.

IL Kepviseld-testuleti eloterjesztesek velemenyezese

Tematikai blokk szavazasa

Satly Balazs
Kovetkeznek a kepviselo-testuleti eldterjeszteseink targyalasa. Kerdezem a tisztelt bizottsagi 
tagokat, hogy mely eloterjesztesek kiilon targyalasat kerik. Nemeth Dersnek adorn meg a szot.

Nemeth Ders
2-est, 4-est, 5-ost es 7-est szeretnem.

Satly Balazs
Van-e tovabbi jelentkezo? Ugy latom, nincsen, akkor egyben szavazunk a bentmaradtakrol.
Az 1-es, 3-as, 6-os es a 8-as eldterjesztes KT altali targyalhatdsagarol ddntiink most.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 7 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkiil 
tamogatta az eloterjesztesek targyalasat.
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Napirend ILL pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jozsefvarosi 
Onkormanyzat 2021. evi koltsegvetesrol szolo 5/2021. (IL 25.) onkormanyzati rendelet 
modositasara
Eldlerjesztd: Piko Andras -polgarmester

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 34/2022. (IL 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal) 
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselo-testiiletnek a rendelet 
megalkotasat es a hatarozati javaslatok elfogadasat.

Fe 1 e 16 s: pol garm ester
Hataridd: a Kepviseld-testulet 2022. februar 24-i iilese

Napirend IL2. pontja: kiilon targyalasra kikertek

Napirend IL3. pontja: Javaslat a Polgarmesteri Hivatalnal kozszolgalati jogviszonyban 
allok dijazasarol es egyeb juttatasairol szolo 46/2014. (XII. 12.) onkormanyzati rendelet 
modositasara, valamint a koztisztviseloket megilleto juttatasokkal kapcsolatos dontes 
meghozatalara
Eldlerjesztd: Piko Andras - polgarmester

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 35/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal) 
(Tematikai blokkban tortent a szavazds)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselo-testiiletnek a rendelet 
megalkotasat es a hatarozati javaslat elfogadasat.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviseld-testiilet 2022. februar 24-i iilese

Napirend 11.4. pontja: kiilon targyalasra kikertek

Napirend IL5. pontja: kiilon targyalasra kikertek
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Napirend II.6. pontja: Javaslat a Rev8 Zrt. 2022. evi eldzetes uzleti tervenek 
eifogadasara es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi szerzodes megkotesere
Eldterjesztd: Sarkany Csilla - a Rev8 Zrt. vezerigazgatdja

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 36/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazas)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselo-testuletnek az eloterjesztes 
megtargyalasat.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 24-i ulese

Napirend IL7. pontja: kiilon targyalasra kikertek

Napirend II.8. pontja: Javaslat a Budapest, VIII. keriilet, Bokay Janos utca 34. szam 
alatti epiilet helyi vedette nyilvanitasara
Eldterjesztd: Pikd Andras - polgarmester, Dr. Eross Gabor - alpolgarmester

Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviseld-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 37/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)
(Tematikai blokkban tortent a szavazas)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselo-testuletnek a rendelet 
megalkotasat es a hatarozati javaslat elfogadasat.

Felelds: polgarmester
Hataridd: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 24-i ulese

Kiilon targyalt napirendi pontok

Napirend 11.2. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet Jdzsefvarosi 
Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati rendelet eifogadasara es 
az ahhoz kapcsolddo dontesek meghozatalara
Eldterjesztd: Pikd Andras - polgarmester

Satly Balazs
Soron kbvetkezik a 2. szamu napirendi pont. A vitat megnyitom. Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
Azt szeretnem kerdezni, hogy valtozott-e barmi a mult heti anyaghoz kepest - jelentosebb 
valtozas termeszetesen kulonos tekintettel az akkori hatarozatunk 2. pontjara, a 
helyisegberletekkel kapcsolatban.
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Satly Balazs
Az elbterjesztesben nehany technikai valtozas tbrtent azbta, ebbbl ki tudom emelni a 
zbldpalyazatok bsszegenek a novekedeset. A JGK helyiseg-beveteli elbiranyzata nem 
valtozott, zajlik az a munka a JGK-ban, ami ennek a nbveleset prbbalja eldsegiteni. Az else 
koltsegvetesi mbdositas soran tudja azt majd a Hivatal elbkesziteni, illetve megalapozott 
modon javaslatot tenni az elbiranyzat emelesere. Jelen pillanatban ezt alatamasztottan nem 
tudjuk megtenni. Nem latok tovabbi hozzaszblot, igy a vitat lezartam. Szavazas kovetkezik 
anol, hogy javasoljuk a Kepviseld-testuletnek az elbterjesztes targyalasat.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 7 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkiil 
javasolta az elbterjesztes targyalasat.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 38/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(7 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselb-testiiletnek a rendelet 
megalkotasat es a hatarozatok elfogadasat.

Felelbs: polgarmester
Hataridb: a Kepviselb-testulet 2022. februar 24-i ulese

Napirend II.4. pontja: Javaslat a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kbzpont Zrt. 2022. evi 
iizleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo kbzszolgaltatasi szerzodesek 
megkbtesere
Eldterjeszto: Kovacs Otto - a Jozsejvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. igazgatosagi elndke

Satly Balazs
Soron kovetkezik a 4. szamu javaslat. A napirend vitajat megnyitom. Nemeth Dersnek adorn 
meg a szbt.

Nemeth Ders
En egy kicsit amugy sajnalom, hogy nem tudott a JGK erre egy konkretabb szamot adni az 
eredeti kbltsegvetesben, hogy a helyisegberletekkel kapcsolatban mit lehetne, es hogy 
javitani. Es amit amugy sajnalok, hogy az egesz uzlet tervbbl az egyaltalan nem derul ki - 
most a vagyongazdalkodasi teruletrol beszelek hogy milyen vagyonnal gazdalkodik az 
Onkormanyzat gazdasagi tarsasaga. Tehat gyakorlatilag a helyisegberletnel tbbb deriil ki az 
IFUA-s anyagbol, mint az erre alkalmazott ceg uzleti tervebbl, es ezt en problemasnak latom. 
Fbleg, hogy a helyisegberletnel annyi van odairva, hogy hat kb. ugyanannyit lehet, mert 
pandemia volt. Nines odairva, hogy most hany ures helyisege van az Onkormanyzatnak, 
ebbbl mennyit tud majd kiadni a szervezet. Igazabbl ez az elsb kerdesem, hogy mi a 
velemenye Vezerigazgato umak errbl. A masodik az tigyfelszolgalat. Sokszor lehet hallani 
kritikus hangokat a JGK ugyfelszolgalataval kapcsolatban. Nem lattam erre vonatkozo 
javaslatot, sot szamokat sem. Az egyetlen, ugyfelszolgalattal kapcsolatos szam a Parkolasi 
Igazgatbsag reszeben volt. Ott szepen le van irva, hogy nem tudom, hany tizezer ember jbtt az 
Ugyfelszolgalatra. Ezeket a szamokat nagyon hianyolom a Lakaskiadas Igazgatosag kapcsan. 
Az a kerdesem, hogy az ugyfelkbzpontusaggal kapcsolatban milyen tervei vannak a JGK-nak 
az idei evre, hogy az iigyfelbaratsagot javitsak. Egyelbre ez a ket kerdesem van.
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Satly Balazs
Elnok umak adorn meg a szot.

A Bizottsag letszdma - dr. Balisani Ciro - 6 fore vdltozott.

Kovacs Otto
Kezdjiik a helyisegberbeadassal, ez volt az elso kerdes. A helyisegberbeadassal kapcsolatosan 
egy koncepcid kidolgozasa zajlik jelen pillanatban, ami ket jelentos tetelt foglal magaba. Az 
egyik, hogy 2018. januar 1-je ota a kbzbs vagy uzemeltetesi kbltseget a berlokre haritja az 
Onkormanyzat. Az ezt megelozo idoszak tekinteteben nines ilyen dontes. Amennyiben ezt az 
eloterjesztest elfogadja a Bizottsag, illetve a Kepviselo-testiilet, akkor egy igazsagos helyzetet 
tudunk teremteni. Ketsegtelenul egy nehez dontes lesz, mert ha valaki ezt nem fogadja el, 
mondjuk, egy 2003-ban szerzodott ugyfel, akkor azert ott vannak alternativak, pl. a szerzodes 
felbontasa. Ehhez egy alapos meggondolas kell, hogy mi mit terjessziink eld, es mit 
javasoljunk a tulajdonosnak elfogadasra. Osszessegeben ettol megis egy komolyabb, olyan 
havi 5-6 millio forintos emelkedest varunk a helyisegberbeadas teruleten. A masik, a 
regebben megkotott szerzodeseink, amik hatarozatlan idejii szerzodesek, azokat szeretnenk 
teljeskbruen attekinteni, merthogy az ertekek mar messze nem azok, mint amit mondjuk, 
2000-ben kotott az Onkormanyzat, ezt felul kell vizsgalnunk. Ez is egy 100-200-as 
nagysagrendu iigyfelkbrt fog erinteni. Ez egy nagyon alapos es nehez munka, sokszor talan 
sziszifuszinak is lehetne mindsiteni, de hogy elerjiink valahova, az nem egy ketperces 
iigymenet lesz. Az egyeb helyisegberbeadasainkkal kapcsolatosan egyeztettiink az 
Onkormanyzattal, ott vannak javaslataink, mind a 20 m2 koruli helyisegek csatolasaval 
kapcsolatban, mind az ertekekkel kapcsolatban. Kulonbbzd csomagokat is szeretnenk 
kepezni. Kb. 500 olyan ingatlanunk van, amelyeket jelen pillanatban nem tartunk 
kiadhatonak, sem az allapotuk, sem az elhelyezkedesuk, sem az igenybeveteli szandek 
tekinteteben. A masodik kerdes az iigyfelszolgalatra vonatkozott. En eldszbr is szeretnem, ha 
tisztaznak a dolgokat. Az en fejemben az iigyfelszolgalat meg az ugyfelfogadas nem ugyanaz. 
Az ugyfelszolgalati tevekenysegre ebben a pillanatban leginkabb alkalmas teriiletiink valoban 
a Parkolason talalhato, hiszen ott egy viszonylag egyszeru ugykezeles zajlik, amit azonnal 
helyben, vagy helyszini iigyintezessel meg lehet oldani. Ugyanez egy lakas-, vagy 
helyiseggazdalkodasnal, vagy epuletnel, vagy muszaki ugyek eseteben sokkal nehezebben 
osszerakhato. Itt is egyeztettiink az Onkormanyzat vezetesevel, abban maradtunk, hogy 
kidolgozunk erre vonatkozoan is egy javaslatot, de ez szerintem egy sokkal nehezebben 
foghato tortenet - nevezziik fgy - lesz, mert reszben a JGK Zrt. rendkiviil szettagoltan 
helyezkedik el, tehat nagyon nehez egy egyseges iigyfelszolgalatot kitalalni, vagy valamit. Es 
az, hogy a JGK egy helyen helyezkedjen el, ahhoz egy komoly irodaepiilet kene, hiszen a 
letszamunk ezt egyebkent indokolna. Erre nyilvanvaloan jelen pillanatban nines fedezet, meg 
nines dontes sem. Amit mi javasoltunk meg esetleg, ezen erdemes elgondolkodni, hogy az Or 
utca 8-as epuletnel egy szintet huzunk fol, ezzel egy kicsit beljebb tudjuk hozni a ktilsds 
egysegeinket, es akkor egy esetleges iigyfelszolgalat fele is kbnnyebben megnyilik a 
lehetoseg. Egyebkent ugyfelszolgalati helyszint pedig folyamatosan neziink es keresiink, de 
hogy ezt hogyan tudjuk megtolteni olyan tartalommal, ami a lakossag es a vallalkozoi reteg 
szamara elfogadhatd, sot kielegitb, sot jo lesz, pozitivan fogjak ertekelni, az nagyon nehez, 
mert az iigykezeles jelentos resze dossziekbol tortenik, es a dossziek adott szakteriileten 
helyezkednek el, nem pedig egy ugyfelszolgalati helyszinen. Tehat ezt alaposan meg kell 
gondolnunk. Nem tudom, az IFUA-jelentes egyebkent mennyivel adott tobbet, mint amennyit 
mi, en kivancsi lennek ra, mert en az IFUA-jelentesbol bsszesen ket dolgot olvastam ki 
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cziigyben: az egyik volt a kaposvari pelda, amely ugyfelszolgalat valdban, de az egy 
kozmuholding. nem lakasgazdalkodas, meg helyiseggazdalkodas, meg epiiletek, meg muszaki 
allapotok, hanem kifejezetten csatoma, viz, gaz, aram. A masik pelda pedig a 
helyisegberbeadas fejlesztesevel kapcsolatban a Margit koruti projekt. Nekiink alapvetden 
nem a Jozsef koruton az utcafronti epiiletekkel, helyisegekkel van problemank, mint a II. 
keruletben peldaul a Margit krt., hanem a Dioszegiben, a Lujzaban, meg a Magdolnaban, es 
ott is a szuteren, alagsori, pincei, meg udvari helyisegekkel, es azokkal a muszaki 
allapotokkal, amik allnak az emlitett epiiletek mogott. En mar sokszor feltettem ezt a kerdest, 
hogy az IFUA-jelentesbol rank mit tudok vonatkoztatni. Eziigyben legalabb voltak jo 
kerdesek, voltak nagyon jo csoportositasok is, amire azt mondtam, hogy igen, nekem is egy 
kicsit meg uj volt. A hasznositas tekinteteben viszont egy eleg bonyolult feladat elott allunk 
jelen pillanatban, de minden targyalast elkezdtiink, es minden egyes lepest az Onkormanyzat 
vezetesevel most mar egyeztetni is fogunk, mert ugy latjuk, hogy ennek van talan ertelme. 
Koszonom szepen.

Satly Balazs
Koszonom szepen, Elnok ur, a valaszt es a tajekoztatast, es szeretnem megkoszonni Onnek, 
illetve a JGK menedzsmentjenek is azt a peldaerteku hozzaallast, hogy az Onkormanyzat altal 
meghatarozott, a jdzsefvarosi polgarok ugyfelelmenyet es erdeket szolgalo fejleszteseket 
kozosen megvaldsitsuk. A dologban egyebkent ott van a kihivas, hogy hoi van az iigyfel, meg 
hoi van a dosszie. Nyilvanvaldan nem megsporolhato egy magasabb koltsegu informatikai 
fejlesztes a kovetkezo evekben a JGK iigykezeleseben. Elso korben azokat az iigyeket lehet 
ilgyfelszolgalaton tartani, amik vagy repetitivek, vagy viszonylag alacsonyabb skill-u 
iigyfelszolgalatos kollegaval elintezhetdek. En azt gondolom, a legfontosabbnak azt kell celul 
kituznunk, hogy az az elmeny, amikor egy jdzsefvarosi polgar talalkozik az Onkormanyzat 
barmely intezmenyevel, azt sugallja szamara, hogy d ott jo helyen van, 6 egy szolgaltatd 
onkonnanyzattal talalkozik, es a problemajara, kerdesere, igenyere segitseget, vagy megoldast 
fog kapni. Nyilvan, ha azert megy be, hogy holnap kapjon egy lakast, arra nem fog azonnal 
sajnos megoldast talalni, de abban, hogy ezek az elmenyek milyen keretben zajlanak le, 
szerintem van dolgunk kozosen. Nemeth Dersnek adorn meg a szot.

Nemeth Ders
Koszonom a valaszt. Helyiseggazdalkodas. Ha jdl ertettem a szavait, On azt allitja, hogy a 
jelenlegi helyisegportfdlio miatt nem lehet jelentosen novelni a bevetelt, legalabbis en ezt 
ertettem meg. Az IFUA-jelentes azt mondja, hogy minusz 200 millio csak a kozvetlen es 
kozvetett koltsegekkel szamolt eredmeny, tehat bukd a helyiseggazdalkodason. Es akkor meg 
bele se szamoltuk, hogy annak a vagyonnak van egy altemativa koltsege. Egy maganceg a 
vagyonaval ugy gazdalkodik, hogy azon a vagyonon hozamot szeretne elemi. On ezzel 
szemben azt allitotta - vagy legalabbis en igy ertem, kerem, cafolja hogy a jelenlegi 
onkormanyzati helyisegvagyonon nem lehet pozitiv hozamot realizalni. Ha lehet, akkor 
hogyan lehet ezt elemi? Ugyfelszolgalat. Egyetertek azzal, hogy az ugyfelszolgalat meg az 
iigyfelfogadas nem ugyanaz, oriilok ennek a latasmodnak. Nem gondolom, hogy sok jo dolgot 
csinalt a jelenlegi Kormany, de az, hogy van egy egyablakos kormanyablakunk, az szerintem 
egy pozitivum. Gondolkodtak-e egy hasonld rendszerben? Most 150 millid Ft van beallitva a 
koltsegvetesben az Onkormanyzat iigyfelfogadd rendszerere es helyisegenek kialakitasara, 
esetleg abban gondolkodni. Mert az IFUA azt is mondta, hogy ez a fragmentalt 
ugyfelszolgalat nem tul jo, tehat ezt integralna a JGK, mert a lakasberlok ugyanugy az 
Onkormanyzat iigyfelei a nap vegen. Integralni a JGK es az Onkormanyzat iigyfelfogadasat, 
hogy itt is egy egyablakos rendszer legyen. Ezen gondolkodtak-e? A harmadik kerdesem 
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konkret. Itt egy kommunikacios, marketing teriilet kialakitasarol is szo van az iizleti tervben. 
Ez pontosan milyen celt fog szolgalni, es milyen eredmenyeket vamak ettol a teriilettol?

Satly Balazs
Elnok umak adorn meg a szot.

Kovacs Otto
En nem azt mondtam, hogy nem lehet novelni a helyisegberleti-dijbevetelt. Azt mondom, 
hogy egyreszt a berletidij-emelesek meg jelen pillanatban is korlatozva vannak, nem 
lehetseges. Masreszt olyan tomegu ingatlanja, helyiseg-ingatlanja van az Onkormanyzatnak, 
amivel megitelesem szerint valdban nem lehet mit kezdeni. Ezt kenytelen vagyok bevallani, 
nines ebben szerintem semmi. Ezek mind rossz alapitasuak, a ’90-es evek rossz tarsashaz 
bealapitasarol beszeltink alapvetden, es az Onkormanyzatnal megmaradt 130 onkormanyzati 
epiiletben levo helyisegekrol beszeltink. Arrol beszeltink, hogy amikor a tarsashaz-alapitasok 
megtortentek nagy tomegevel, akkor ezek a kiadhatatlan, vagy hasznosithatatlan es rosszabb 
allapotu, adott esetben kozmuvel sem ellatott helyisegek az Onkormanyzat tulajdonat kepezo 
albetetek lettek, es nem kertiltek bele a kozosbe. Ilyen egyszeru, ez egy 30 eves tortenet, ezt 
helyretenni ma lehetetlen, mert a tarsashaz nem fog hozzajarulni. Ami az onkormanyzati 
epiiletekben levo helyisegeinkre vonatkozik, azert az onkormanyzati epiiletek mara 
megmaradt allomanya egyreszt oriasi nagy, 130 onkormanyzati tulajdonu epiilete van a 
keruletnek. Ezt kezelni, fenntartani is rettenetesen nehez, bonyolult es problemas. Masreszt 
ezek az ingatlanok azert maradtak altalaban az Onkormanyzat tulajdonaban, mert sokkal 
kisebb volt a berloi, lakossagi erdeklodes, hogy megvasaroljak. Igy aztan a bealapitasuk sem 
tortent meg, es az ertekesitestik sem kezdodott el az ezt megelozo idoszakban. De mondom 
meg egyszer, nem azt jelenti, hogy remenytelen. En elmondtam rogton ket peldat is arra, hogy 
mi hogyan probaljuk novelni. Az egyik a kozos koltseg, tizemeltetesi koltseg igazsagossa 
tetele a regebbi berlokkel szemben is ugyanugy, mint az ujakkal. A masik pedig a 
helyisegeink ertekenek atvizsgalasaval kapcsolatosan. A masodik kerdes az iigyfelszolgalat 
volt ismetelten. Mi most mindenben gondolkodnunk, de ezt a gondolkodas most kezdtiik el 
igy egyutt. Ehhez majd kell fedezet, kell majd koncepcio valdban, ez az idei ev termeke 
tulajdonkeppen. De azt csak megerdsiteni tudom, hogy ez nem lesz egy egyszeru dolog. Ami 
most innen viszonylag egyszerunek tunik, az a vegrehajtas szintjen, sajnalatos modon, 
bonyolult lesz. Es nagyon kell vigyazni, hogy a kimenetele jo legyen, hogy az tigyfel ne azt 
erezze, hogy elment valahova, mert nyitunk valahol egy masik iigyfelszolgalatot, mondjuk, 
lakasgazdalkodas teren, es akkor o beadja a papirjat - ahogy az Elnok ur mondta - mert 
lakast szeretne, vagy muszaki problemaja van, vagy azert, mert a szomszedjaval van 
problemaja. Beadja a papirt, es aztan hogyan tovabb? Az informatikai kerdes itt jon eld. Mas, 
ha egy informatikai rendszer mukodik mar, es megint mas, ha dosszie- es papiralapon 
mukodiink. Amig igy mukodniink - es jelen pillanatban igy mukodiink -, az nem jelent majd 
mast, mostani ismereteim szerint, mint beadja a papirt, a papirt tovabbitjuk a Prater utcabdl az 
Or utcaba, mondjuk, a lakasgazdalkodasra. Ez nem segitseg az ugyfelnek. Eire kell 
megtalalnunk a megoldast, ez egy komoly feladat. Harmadik kerdes: marketing es 
kommunikacid. Most igy elfogadasra keriil a vagyongazdalkodasi terv, koncepcio, es ebben 
nagy szerepe lesz az onkormanyzati epiiletekkel valo banasmodunknak. Ez egy nagylepteku 
tortenet lesz iden, nem is tudom pontosan, hat vagy nyolc epiilet sorsarol fog sziiletni dontes. 
Ezek alapvetden nyilvanvaldan gyenge muszaki allapotu es osszessegeben viszonylag keves 
lakoval rendelkezo, de potencialisan fejlesztheto tertileten levo ingatlanok lesznek. Ahhoz. 
hogy ezt ugy tudjuk ertekesiteni, hogy ne az altalunk ismert mddszerek szerepeljenek csak 
ebben, hanem jojjon ebbe egy frissebb gondolkodas, vagy egy kifejezetten szakspecialis 
gondolkodas, sziikseges egy marketinges kollega. Illetve a helyisegberbeadasi feladok 
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ellatasahoz es az ottani munkalatokhoz is. A kommunikacio, sajnalatos modon be kell 
valljam, a JGK gyengeje. Ugy gondolom, mind a panaszkezeles teren, mind az esetleges 
iigyfelszolgalat teren majd, amikor ez kialakitasra kerul, nagyon komoly szerepet tud jatszani 
egy olyan szemely, akinek ez specialisan a szakmaja. Nem kivanjuk ezt egyeldre 
tuldimenzionalni, egy ember felvetelerol van bsszesen szo. Az d feladatat szeretnenk ugy 
osszevontan csoportositani, hogy a vagyongazdalkodast, a varosuzemeltetest is erintse, erintse 
az epiileten beluli problemakat is es az epuleten kiviili, kdzteruletekre vonatkozo problemakat 
is. Ez lenne az elkepzelesiink.

Satly Balazs
Koszonom. Juharos Robert kepviselotarsam kovetkezik.

Dr. Juharos Robert
Azt gondolom, hogy az Onkormanyzat testiiletenek tul nagy mozgastere ebben a korben jelen 
pillanatban nines, a kozszolgaltatasi szerzodessel finanszirozzuk a feladatot. Valdjaban nem is 
feltetlentil a JGK feladatkoreben eljaro menedzsment feladata itt a nagy ujitasok veghezvitele, 
sokkal inkabb az bnkormanyzati gazdasagi vezetese. De azert azt gondolom - egyetertve az 
Elnok urral hogy szerintem erdemben nagyot akkor tudnak lokni itt a JGK hintan, hogyha 
tovabb folytatnank a korabban megkezdett informatikai fejleszteseket es felmereseket, 
amikkel erdemben tudjuk elemezni a kialakult helyzetet. A masik nagy gondolat, ami 
erdemben persze nem fogja a tobb forintot szaporitani, meg nem csinal egybol kettot, viszont 
egy nyilvanvaloan vilagos elhatarolasa lehetne, ha kette tudnanak szedni az aktiv meg az 
inaktiv vagyont. Mert ha a vagyongazdalkodas ugy zajlana, hogy van egy aktiv lakasbazis, 
ami... Az ellenzek is - az egykori ellenzek, most itt helyi kormanyerd - beleszaladt 
ugyanebbe a tortenetbe, hogy azt hitte, sok lakas van, mikozben kideriilt, hogy nines. A masik 
oldalrbl ugyanez a helyzet a helyisegeknel is, hogy nagyon regota kuzdunk ezzel a 
problemaval, nem tudtuk valojaban jol feloldani. Nalunk voltak annak idejen ilyen javaslatok 
- tobbek kozott en is ezt fogalmaztam meg hogy hataroljuk el. Tehat ami tartosan 
kiadhatatlan, tartosan nem hasznosithato bnkormanyzati vagyon, annak a fenntartasa is 
penzbe kerul. De ha ezzel megterheljuk a vagyongazdalkodast, vagy a vagyongazdalkodas 
merleget, akkor az a biidbs eletben nem lesz nyereseges. De nemesak nyereseges nem lesz, 
hanem nem is fogom tudni bnmagaban elemezni, hogy mit muvel, mert annyira nagy a torzito 
hatasa az inaktiv vagyonnak, amit ratesziink, hogy az a belso kimutatasainkat, belso 
szamitasainkat is torzza teszi. Tehat az, hogy 1 milliard folbtt van a vagyongazdalkodas 
immanens vesztesege, egy olyan dolog, ami nagyon nehezen vallalhatd, mert adoforintbol kell 
kompenzaljuk. Nem hozama van, hanem vesztesege van. De errbl legkevesbe a JGK tehet, aki 
egyebkent - mondom - kozszolgaltatasi szerzodessel megy elbre. Ugyhogy en inkabb azt 
javasolnam a gazdasagi vezetesnek, hogy csinaljunk egy belso elhatarolast, nezziik meg, 
melyek azok az ingatlanok, lakasoknal is, ahol semmilyen bevetel nem szarmazhat belble, 
tartosan hasznalaton kivul van. Ezeket vegyiik ki az aktiv vagyongazdalkodasbdl, mert nem 
fogunk tudni jo eredmenyeket latni, ha elemezzuk. Szerintem erdemes lenne itt is megtenni 
azt, hogy kivenni a vagyongazdalkodas! belso merlegbbl, elszamolasbol azt, ami csak penzbe 
kerul, eselyunk sines arra, hogy hasznositsuk. Nyilvan ki kell talalni, hogy mit teszunk vele. 
Rengeteg humoros btlet volt mar itt az elmult 20-30 esztendbben. Peldaul tegyiik bele az 
bsszes hasznalhatatlan ingatlant egy gazdasagi tarsasagba, aztan majd nezziik meg, mi 
tortenik vele, meg ilyenek. De jelen pillanatban az a helyzet, hogy egeszen addig, ameddig ... 
Nyilvan vallalhatatlan megoldas, most nem ezt akartam ebbbl kihozni, hanem voltak ilyen 
elmeleti modellek. Igazabol az IFUA semmit nem tart fel abbol, ami a valos problema a JGK- 
nal. A valos problemakat, strukturalis problemakat a vagyonstrukturaban termeszetesen 
tudtuk, ismertiik, ismerjiik. Az egyik legfontosabb szerintem az, hogy hataroljuk el, ne 
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terheljuk meg, mert a vagyongazdalkodasban eredmenyt elvami onnantdl lehet, hogy a 
tartosan nem berbe adhato, nem hasznosithato, valojaban csak terhet jelento ingatlanokat - 
legyenek ezek lakasok, helyisegek vagy telkek akar, vagy epitmenyek - ezeket kezeljiik egy 
masik formacioban, ezek csak penzbe keriilnek. Nyilvanvaloan ennek is kell majd egy zsebet 
talalni az onkormanyzati koltsegvetesben, ez is feladat, ezt is nyilvan uzemeltetni kell, de 
vagyongazdalkodasi merleget ebbol levonni nem fogunk tudni, nagyon nagy torzito hatassal 
bir. Tehat ez a legnagyobb tetel ma. Ezzel kell szamolnunk, meg nyilvanvaloan meg kell 
talalni azt, hogy hogy milyen modon tudunk minel hamarabb, minel tobb mindentol 
megszabadulni. Itt pedig az lenne a keres, hogy ne csak a vagyongazdalkodast nezziik, hanem 
nezziik peldaul a helyi adopolitikat is. Tehat itt ket teher is van rajta, ami tarshazi oldalon 
erdekes es izgalmas, az, hogy ezek utan az ingatlanok utan az Onkormanyzat kozos koltseget 
fizet, ezert nem szeretne a tarsashaz megkapni, mert egyebkent nyilvan odaadtuk volna mar 1 
Ft-ert, vagy ingyen is akar, vagy barmilyen konstrukcioban, de neki ez allando bevetel. A 
masik pedig az, hogy abban a nem vart esetben, ha megis, miutan tarsashazi tulajdonba 
kerulne, vagy a kozosseg helyi kozosseg tulajdonaba kerulne, adofizetesi kotelezettsege is 
keletkezik rajta. Az adofizetesi kbtelezettseg nagysagrendje korulbelul hasonld merteku, mint 
a kozos koltseg. Tehat visszatartd ereje van, es ez baj, mert az Onkormanyzatnak nincsen 
beldle adobevetele, mert ameddig mi vagyunk a tulajdonosok, magunknak nem fizetunk addt 
ertelemszeruen utana. De a masik oldalrol a kozos koltseget meg bukjuk, mert mi befizetjiik 
szepen, szorgalmasan minden ho elso par napjaban, valamikor talan, mi fizetunk a 
leggyorsabban, mindenki helyett is, es innen adodnak a problemak, ezeket kene majd foltami. 
Kbszdnom szepen.

Satly Balazs
Koszbndm szepen. Nemeth Dersnek adorn meg a szot.

Nemeth Ders
Juharos ur nagyon erdekeseket mondott, szerintem ezek megfontolandok. Lehetseges, hogy 
semmit nem tart fel az IFUA jelentes, de megis sokkal tobb informacid volt benne, mint az 
tizleti tervben, amit en azert egy kicsit nehezmenyezek. Ez a rossz-jo ingatlan portfolio 
szerintem egy jo otlet lehet, bankoknal is csinaltak ilyeneket hitelekkel. Akar a piacon meg 
lehet a rosszat, az egesz portfoliot hirdetni, hogy akkor vigye egy ugyesebb piaci ceg, mennyit 
ker, vagy mennyit fizet erte. Igy akkor kevesebb, mint ez a minusz ketszaz, mert ez tenyleg 
fenntarthatatlan, hogy nezziik a minusz szamokat egy olyan ingatlanteriileten, hogy latjuk, 
hogy Magyarorszag top 100 embere abbol gazdagszik, hogy ingatlanvagyona van, mi meg 
szegenyediink. Ertem, hogy lakas, nem lehet emelni dijat, de megis. Eggyel nem ertek egyet, 
hogy nem a ceg dolga ez. Azert alapitott egy fiiggetlen gazdasagi tarsasagot az Onkormanyzat, 
mert azt gondolja, hogy igy hatekonyabban lehet elvegezni a dolgokat. Ha az Onkormanyzat 
szeretne, akkor a Hivatalban is lehetne ezeket a feladatokat vegezni. De azt gondoljuk, hogy 
hatekonyabb igy, tehat igenis, a ceg vezetesetol innovativ javaslatokat, dtleteket es 
koncepciokat lehet, mint tulajdonos elvami. En ezt hianyolom ebbol az uzleti tervbol. Meg 
egy kerdesem van: iigyfelszolgalat - digitalis fejlesztesek. Nagyon meglepo 2022-ben, hogy 
meg mindig dosszie alapon van, de azert sok szol az uzleti tervben arrol, hogy sERPa, UVEG, 
tehat digitalizacios fejlesztesek zajlanak. Mi is adtunk mar informatikai fejlesztesre tobb 
tizmillid forintot tan mar ket eve egy bizottsagi ulesen. Ezek viszont, ha megvalosulnak, 
akkor mar az iigyfelszolgalat is digitalizalva lesz? Tehat ezekkel a fejlesztesekkel az az 
eredmeny elerheto, hogy ne dossziekat kelljen tologatni az Or utcabol a Prater utcaba?
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Satly Balazs
Koszonom a kerdeseket. Elnokot urat kemem, egyben valaszoljon majd a kerdesekre, hogy 
kicsit gyorsitsuk majd a napirendet.

Kovacs Otto
Csak annyit akartam mondani, hogy amit Juharos ur felvetett, es amit On is felvetett, az a 
fajta egyeztetes jelen pillanatban zajlik a Hivatal vezetesevel. Tehat az, hogy levalogatjuk 
azokat a helyisegeket - ez tobb szaz helyiseg amelyek, mondom meg egyszer, az igenyek, a 
muszaki allapot, a kereslet alapjan egyaltalan nem forgalomkepesek. Ez zajlik, ezt csinaljuk 
jelen pillanatban is. Azt hiszem, talan egy honapot, vagy par hetet kertunk ra, hogy ezt a 
munkat le is zarhassuk, es ebbol anyagot keszithessunk. A masik a sERPa, meg az UVEG. Az 
UVEG a JGK ingatlan katasztere, nevezzuk igy, a sERPa pedig a penziigyi rendszer munkaja. 
Ezen kivul, amit kaptunk meg a Bizottsagtol, az a DMSOne nevu iktatoprogram, amit 
bevezettunk 2021. januar 1-jevel. Ezek a munkankat segitik, de ahogy azt Juharos ur is 
mondta az elobb, az a fejlesztes, amirol ugyfelszolgalat tekinteteben beszelniink kell - jelen 
pillanatban nem tudjuk, mely helyiseg lenne alkalmas, mert nem tartunk meg itt az 
egyeztetesek fazisaban -, a helyiseg teljes kiepitesevel es felszerelesevel jar, informatikailag 
is. Koszonom szepen.

Satly Balazs
Koszonom. Veres Gabornak adorn meg a szot.

Veres Gabor
Koszonom a szot, Elnok ur. En csak jelezni kivanom, hogy nagyon oriilok annak, amikor 
Juharos Robert ilyen megalapozottan es szakmailag is felkesziilten szol hozza. Ezekkel az 
allitasokkal vagy megallapitasokkal erdemes vitazni, ha vita van vele. Nines politikailag 
atfutve, hanem erzem beldle en is a jobbito szandekot, ezt csak ilyen megjegyzeskent 
mondom. A masik, ami miatt szot kertem, hogy igen, a JGK kezeleseben levo ingatlanvagyon 
vagy portfolio hasznositasaval most mar lassan ket es fel eve kiiszkodunk a Tulajdonosi 
Bizottsag ulesein igazgato urral, szamos mas szereplovel, olyan szempontbol, hogy hogyan 
lehetne pozitiwa forditani ezt a gazdalkodast. Mindig egy-ket olyan pontnal allunk meg - 
ahol en is mindig egy picit lelassitok -, amikor kideriil, hogy peldaul mi van ezekkel a nagyon 
lepusztult, dohos, peneszes, vizes pincekkel, amiket mondjuk, ha felajanlunk a tarsashazaknak 
- tudom, hogy szamtalan kiserlet volt a JGK-ban arra, hogy tarsashazi kozos kepviseloket, 
vagy kozgyuleseket gyozzenek meg arrol, hogy vegyek at a pincet ingyenes hasznalatba -, 
akkor sem mennek bele. Megpedig azert, mert az onkormanyzati tulajdonban levo pince utan 
fizetendo kozos koltseggel mindig lehet kalkulalni, az egy biztonsagos bevetel a tarsashaznak, 
amit nem akarnak kockaztatni. Es miutan nem tudjak olyan modon hasznositani ezeket az 
ingatlanokat, amik az d erdektikben akar bevetelt generalnanak, ezert nem mennek bele. A 
pinceink felujitasa iszonyat penzbe kerulne. Nyilvan van egy elkepzeles, en is javaslatot 
tettem mar tobbszor erre, de majd targyaljuk a vagyongazdalkodasi koncepciot, hiszen azt, ha 
jol emlekszem a Tulajdonosi Bizottsag fogja eldterjeszteni. Ennel a pontnal a pincek 
hasznositasara felmeriilt egy nyugaton hasznalt nemzetkozi pelda, hogy ezeket a pinceket 
konkretan raktarra alakitjak at, es self storage jellegu modon hasznositjak. Ezek jelenthetnek 
egyfajta megoldast erre a problemara, ami nyilvan nem lesz egy vegleges megoldas. Ha 
szabad kemem meg egy percet Elnok urtol, azt nagyon megkoszonnem. De a gazdalkodasi 
koncepcid, az iizleti terv elfogadasa es mindenfele valtozo, ami meg itt elottunk all a 
kovetkezo ket honapban, szerintem pont annyit indokolt leimi, mint amennyi ebben az uzleti 
tervben le van irva, ugyhogy en a kepviseldtarsaimat is arra kerem, hogy tamogassak az 
eldterjesztest.
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A Bizottsag letszdma - Pataki Gergely tdvozdsdval - 5 fore valtozott.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Juharos kepviseld ur kovetkezik, 2 perc 51 masodperce maradt.

Dr. Juharos Robert
En is csak annyit szerettem volna jelezni, hogy termeszetesen ezt az uzleti tervet ebben a 
formaban tamogatjuk, de hozzateszem azt is - Ders ervelesere meg valaszkeppen hogy 
amikor donteni kellett, a kozszolgaltatasi szerzodes, mint modell, hogy ezen keresztul 
finanszirozzuk a gazdasagi tarsasagunkat, akkor folmerultek ezek a kerdesek. Tehat a 
vagyonkezelonk jelen pillanatban nem vagyonkezelo, hanem ugy mukodik, mint egy 
intezmeny, egy kvazi intezmenyi finanszirozast kap, es igazabol nem is tehetem 
vagyonkezelove addig, ameddig peldaul ez a portfolio terheli a feladatot. A lakasoknal 
ugyanez a helyzet egyebkent. Ha nem valasztjuk le az inaktiv portfolidt, ami csak teher, addig 
eselyiink sines arra, hogy a vagyonkezelo vagyonkezeldkent tudjon mukodni. Tehat onnantol 
erdemes atgondolni majd peldaul a helyiseggazdalkodas vonatkozasaban - a lakas azert egy 
nehezebb teszta, mert ott hatdsagi arak vannak -, de a helyiseggazdalkodasnal azt tudom 
mondani, akkor tudjuk kiengedni valamilyen szinten az uzleti vilagba, vagy valamifele piaci 
logika menten kezdjen el gondolkodni - mert tudjuk adott esetben remotivalni is a gazdasagi 
tarsasagunkat ha leszedjiik rola ezt az elemet. Masreszrol pedig en sokkal fontosabbnak 
tartom - de nem en vezetem a keruletet - azt a reszet, hogy informatikailag tenyleg legyen 
megtamasztva mar rendesen vegre a vagyonkezelo. Tudjuk, hogy mink van, tudjuk, hogy 
mennyit er, tudjuk, hogy mekkora, hany negyzetmeter es milyen allapotu. Ennek az 
informatikai rendszemek a tovabbvitele, epitese es rendbetetele nem tur halasztast. Ahhoz, 
hogy barmilyen gazdalkodasi iranyba pozitiv lepeseket tudjunk tenni, ez elengedhetetlen. En 
figyelmukbe is ajanlom, egyetertek Elnok urral, es azt is mondom, hogy barmennyi penzt 
szeretnenek erre ratenni, most van penziik, tegyek meg, es en inditsak el. 100-200-300 millio, 
ilyen nagysagrendekrbl beszelunk. Tehat itt a rendszer 2-3-10 millio forintos 
megtamogatasaval - tudnak beldle venni harom darab PC-t, vagy nem tudom, mit -, ennek 
semmi ertelme nincsen. Voltak fejlesztesi elokeszitesek, sajnos mi se tudtuk az elozo 
ciklusban vegigvinni, de az latszik, hogy egyre kevesbe tarthato az, hogy papucsban viszik a 
kolleganok at az egyik szobabdl a masikba az aktat. Ez igy nem tarthato, ebben vita biztos, 
hogy nem lesz kozottiink.

Satly Balazs
Koszonom szepen. Tovabbi hozzaszolot nem latok, a vitat lezartam. Szavazas kovetkezik, 
kerem, szavazzunk most.

Megallapitom, hogy a Bizottsag 4 igen szavazattal, nem szavazat nelkul, 1 tartozkodassal 
elfogadta azt a javaslatot, hogy targyalja a Kepviseld-testulet az uzleti tervet.
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Budapest Jdzsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testulete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 39/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(4 igen, 0 nem, 1 tartozkodas szavazattal)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviseld-testuletnek az eldterjesztes 
megtargyalasat es elfogadasat.

Felelds: polgarmester
Hatarido: a Kepviselo-testulet 2022. februar 24-i ulese

Napirend II.5. pontja: Javaslat a Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt.-vel kbtott 
Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasara es a Kozszolgaltatasi Szerzodes 
mbdositasokkal egyseges szerkezetbe foglalt elfogadasara
Eldterjesztd: Jvanyos Janos - a Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit Zrt. vezerigazgatoja

Satly Balazs
Soron kovetkezik az 5. napirendi pent. A napirend vitajat megnyitom. Nemeth kepviselo ur, 
parancsoljon.

Nemeth Ders
Itt van a Vezerigazgato ur? Jo napot kivanok, iidvozlom a bizottsagi ulesen. Koszonjiik az 
iizleti tervet, sokkal atlathatobb, mint az elozo volt. Harom kerdesem van. Az elso: a PR 
tevekenyseg koltsegigenye nd, azt mire szanjak? A masodik: Kaptalanfurednel a 
vagyongazdalkodas is - mintha azt olvastam volna ki a koltsegvetesbol - a JKN feladata. Mi 
a megfontolas emogott, hogy a JKN viszi, es nem a vagyongazdalkodd cegiink? Es a 
harmadik: a H13-mal most mi a helyzet, mi a terv azzal az epulettel idenre?

Satly Balazs
Udvozlom Vezerigazgato urat, parancsoljon.

Ivanyos Janos
Tisztelt Bizottsag, koszonom szepen a kerdeseket. Rogton a harmadik kerdessel kezdem. 
A H13-rdl az Onkormanyzat rendelkezik, tehat nekem nincsen semmilyen tervem jelenleg. 
A H13 mint epiilet leginkabb egy kozmuvelodesi intezmenykent hasznosithato. Az en 
elkepzelesem az, hogy a Hl3-bol egy muvelddesi kozpontot alakitanank ki akkor, ha enol a 
tulajdonos dont. Egyelore ilyen dontes nincsen. Ami a PR tevekenyseget illeti, ezek a 
jellegzetes kommunikacios tevekenysegek, ebben tulajdonkeppen koltsegnovekedeskent az 
dnkormanyzati rendezvenyek novekedese jelentkezik. Ezek a kozossegi programok 
bovitesehez kapcsolodo kiadasok egyreszt, masreszt meg bizonyos nyomdai kiadasok 
jelennek itt meg, amiknek a koltsegei jelentosen nottek az elmult evhez kepest. Most igy 
fejbol nem tudom, hogy dsszegszeruen mennyi a novekedes, de a legnagyobb resze a 
nyomdai kiadasok novekedese. Kaptalanfured kapcsan meg a 2016-os kozszolgaltatasi 
szerzodesben is kiilon feladatkent jelentek meg a kaptalanfuredi iidulovel kapcsolatos 
hasznalatbavetel elokeszftd munkai. Tehat nem az iidultetesi feladat, hanem tulajdonkeppen 
vagyongazdalkodasi feladat, ezt a mostani mddositassal elove tettuk. A koltsegei reszben 
azert az iidiiltetesnel, Kaptalanfurednel jelennek meg, de valojaban ez a kozszolgaltatasi 
szerzodes tevekenyseglistajaban szereplo utolso ponthoz kapcsolodo kiadasnovekedes.
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Satly Balazs
Koszonom szepen, Vezerigazgato ur. Tovabbi hozzaszolas nines, igy a vitat lezartam. Szavazunk.

A Bizottsag 5 igen szavazattal, nem szavazat es tartozkodas nelkul javasolta az uzleti terv 
targyalasat.

Budapest Jozsefvarosi Onkormanyzat Kepviselo-testiilete 
Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsaganak 40/2022. (II. 21.) szamu hatarozata 

(5 igen, 0 nem, 0 tartozkodas szavazattal)

A Koltsegvetesi es Penziigyi Bizottsag javasolja a Kepviselo-testiiletnek az eloterjesztes 
megtargyalasat.

Felelos: polgarmester
Hatarido: a Kepviselo-testiilet 2022. februar 24-i these

Napirend II.7. pontja: Javaslat a 2022. evi kozbeszerzesi terv elfogadasara
Eldterjesztd: Piko Andras -polgarmester

Satly Balazs
Kovetkezik a 7. napirendi pontunk. A napirend vitajat megnyitom. Kerdezem, hogy van-e 
valakinek kerdese. Nemeth Ders, parancsoljon.

Nemeth Ders
Csak egyetlen gyors kerdes. A Prater-Tomo, ott kozel 1 milliard Ft van a koltsegvetesben, ez 
a kiiras kb. 400 millio. Mi ennek az elteresnek az oka, vagy csak en lattam rosszul valamit?

Satly Balazs
Ogyosztalyvezeto asszony, tudunk-e valaszolni a Kepviselo ur kerdesere?

A Bizottsag letszdma - dr. Juharos Robert tdvozdsdval - 4 fore vdltozott.

Borbas Gabriella
Igen. megtalaltuk a hibat. A Rev8-t61 egy olyan becsiilt osszeget kaptam, es ez a netto 275 
millio forint, illetve a netto 150 millio forint, ami becsiilt koltseg, mig itt valoban a 
koltsegvetesi keretet kellett volna beimi ide a kozbeszerzesi tervbe, es most ez a ket szam 
nem egyezik. Ugyanakkor az EKR-be feltoltendo kozbeszerzesi tervnek a koltsegvetes nem 
resze, nem is szabad foltolteni az EKR-be, az egy manualisan kitoltendo dolog. Ez az oszlop 
csak egy tajekoztato jellegu informacio. Szoval, itt annyiban pontositanek, hogy ez az dsszeg 
a Rev8 jelenlegi becsiilt koltsege, a koltsegvetesbe pedig ennel nagyobb dsszeg keriilt.

Csete Zoltan
Annyival egeszitenem ki, hogy nyilvan a koltsegvetesben vannak tartalekok is. Tehat, hogy a 
Prater es a Tomo utca mennyibe fog keriilni, amikor majd osszel odaeriink, hogy 
kozbeszerezziik, az meg egy kerdes. En orulok neki, ha van tartalek a koltsegvetesben. 
Nyilvan, ha majd a kozbeszerzesben benne lesz a pontos ertek, akkor ezt at lehet 
csoportositani mas fontosabb feladatokra is.
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Satly Balazs
Koszonom szepen. Ugy latom, nines tovabbi hozzaszolas, a vitat lezartam. Megallapitom, 
hogy a Bizottsag hatarozatkeptelen, igy az iilesunk veget er. Koszonom szepen mindenkinek a 
munkajat, vendegeinknek is a reszvetelt es az ertekes felszolalasokat. 16:55-kor veget ert a 
bizottsagi tiles.

Hatarozatkeptelenseg miatt a Bizottsag nem hozott dontest a napirend targyaban.

Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsag 
elnok

A jegyzokonyvet keszitette:

Emmer Rita
Jogi es Szervezesi Ugyoszt^ 

Szervezesi Iroda 
iigyintezo

Egry Attila
Koltsegvetesi es Penzugyi Bizottsag 

alelnok

Deakne Lorincz Marta
gi es Szervezesi Ugyosztaly

Szervezesi Iroda 
iigyintezo

A jegyzokonyv melleklete:
Melleklet: szavazasi lista MVoksbol
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Melleklet

Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 21. 15:09
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 30. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 5 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 5 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 44.44
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
dr. Balisani Ciro Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergeiy Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
Egry Attila Tavol -
dr. Juharos Robert Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0

1



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar21. 15:50
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 32. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend 1.2. pontja: Javaslat a „Reklamstrategia keszitese” beszerzesi 
eljaras eredmenyevel kapcsolatos dontesek meghozatalara

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 4 57.14 44.45
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 3 42.86 33.33
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 22.22
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
dr. Balisani Ciro Tart. -
Egry Attila Tart. -
dr. Juharos Robert Tart. -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0

2



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 21. 16:06
Tipusa: Nyflt
Hatarozat 33. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend 1.3. pontja: Javaslat „Felelds akkreditalt 
szaktanacsadoi tevekenyseg ellatasa, kozbeszerzesi eljarasok 
targyu szerzodes megkotesere

kozbeszerzesi 
lebonyolitasa”

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 22.22
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcid
dr. Balisani Ciro Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Robert Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
Kiss Csilia Eszter Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0
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Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 21. 16:07
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 34-37. Elfogadva
Egyszeru

Targya: II. tematikai blokk szavazasa: napirend II.1., II.3., H.6., II.8. pontjai

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 22.22
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
dr. Balisani Ciro Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Robert Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0

4



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 21. 16:09
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 38. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend II.2. pontja: Javaslat a Budapest Fovaros VIII. keriilet 
Jozsefvarosi Onkormanyzat 2022. evi koltsegveteserol szolo onkormanyzati 
rendelet elfogadasara es az ahhoz kapcsolodo dontesek meghozatalara

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 7 100.00 77.78
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 7 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 2 22.22
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
dr. Balisani Ciro Igen -
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Robert Igen -
Nemeth Ders Igen -
Pataki Gergely Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0

5



Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar21. 16:47
Tipusa: Nyilt
Hatarozat 39. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend IL4- pontja: Javaslat a Jozsefvarosi Gazdalkodasi Kozpont Zrt. 
2022. evi uzleti tervenek elfogadasara es a 2022. evre szolo kozszolgaltatasi 
szerzodesek megkotesere

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 4 80.00 44.45
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 1 20.00 11.11
Szavazott 5 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Tavol 4 44.44
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
Egry Attila igen -
dr. Juharos Robert Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
Nemeth Ders Tart. -
dr. Balisani Ciro Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Pataki Gergely Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0
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Szavazas eredmenye

Ideje: 2022. februar 21. 16:51
Ti'pusa: Nyilt
Hatarozat 40. Elfogadva
Egyszeru

Targya: napirend 11.5. pontja: Javaslat a Jozsefvaros Kozossegeiert Nonprofit
Zrt.-vel kotott Kozszolgaltatasi Szerzodes modositasara es a Kozszolgaltatasi
Szerzodes modositasokkal egyseges szerkezetbe foglalt elfogadasara

Eredmenve Voks: Szav% Ossz%
Igen 5 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartozkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 5 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Ta vol 4 44.44
Osszesen 9 100.00

Nev Voks Frakcio
Egry Attila Igen -
dr. Juharos Robert Igen -
Nemeth Ders Igen -
Satly Balazs Igen -
Veres Gabor Igen -
dr. Balisani Ciro Tavol -
Kiss Csilla Eszter Tavol -
Pataki Gergely Tavol -
Stettner Istvan Tavol 0
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